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Spolek studentů historie FF UK, o.s. 

se sídlem na Ústavu českých dějin FF UK v Praze 

IČO: 22869476 

 

Zápis z valné hromady 

konané dne 13. 10. 2010 

v místnosti č. 200 na hlavní budově 

Filozofické fakulty UK v Praze 

 

Přítomných členů sdružení:  42 

Nepřítomných členů sdružení: 26 

Omluveno:    0 

 

Valná hromada tedy je, v souladu s článkem V. stanov sdružení, usnášeníschopná, protože je 

přítomna více než jedna třetina všech členů občanského sdružení. 

 

Program valné hromady 

 

1) 19:30 – 19:35 Prezence členů sdružení 

2) 19:35 – 19:45 Schválení programu jednání Valné hromady 

Schválení Jednacího a organizačního řádu sdružení 

3) 19:45 – 20:10 Shrnutí činnosti sdružení za AR 2009/2010 

Schválení Výroční zprávy o činnosti sdružení 

4) 20:10 – 20:20 Shrnutí hospodaření sdružení za AR 2009/2010 

Vzetí na vědomí výsledků mimořádné účetní uzávěrky 

5) 20:20 – 20:30 Přijímání nových členů/PAUSA 

6) 20:30 – 21:15 Volba orgánů sdružení 

7) 21:15 – 21:45 Plán činnosti sdružení na AR 2010/2011 

8) 21:45 – 22:00 Závěrečná diskuse 

 

 

Zápis z jednání 

 

19:40 Předseda Spolku studentů historie FF UK Jaromír Mrňka zahájil zasedání valné hromady, která 

byla svolána v řádném termínu podle všech náležitostí uvedených ve Stanovách SSH FF UK, o. s. na 

13. 10. 2010 od 19:30 do místnosti č. 200. Předseda konstatoval, že valná hromada je 

usnášeníschopná, protože je přítomná více než jedna třetina (konkrétně 26) z 51 řádných členů 

sdružení. 

19:42 přečetl předseda program jednání valné hromady, který byl následně schválen v poměru hlasů 

„Valná hromada schválila program jednání“  24/2/0 (pro/proti/zdržel se)  

19:45 byla otevřena diskuze o Jednacím a organizačním řádu sdružení, který má upravit vnitřní 

poměry občanského sdružení a sloužit jako funkční doplněk stanov sdružení. 
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19:47 bylo provedeno hlasování o Jednacím a organizačním řádu sdružení, „Valná hromada schválila 

Jednací a organizační řád sdružení, kterým se upravují vnitřní poměry“, který byl schválen v poměru 

hlasů 25/0/1. 

19:49 započalo představení dosavadní činnosti občanského sdružení Spolek studentů historie FF UK 

od 13. 5. do 13. 10. 2010. Úvodní slovo pronesl Jaromír Mrňka, který se zaměřil především na obecné 

úkoly, které ležely na bedrech Výboru po Zakládající valné hromadě. Mimo jiné zmínil úspěšnou 

snahu o etablování občanského sdružení na akademické půdě historický ústavů FF UK, která 

vyvrcholila zářijovým setkáním zástupců Výboru s vedeními historických ústavů. Pro etablování 

činnosti bylo důležité také zřízení informačních kanálů pro komunikaci navenek, kterými se stala 

nástěnka, spolkový mail a konzultační hodiny, zaštiťované Studentskou radou SF FF UK. Poté naznačil 

vznik a činnost jednotlivých pracovních skupin. Na závěr vyzval členy Výboru zodpovídající za 

jednotlivé pracovní skupiny, aby v krátkosti představili jejich činnost. 

19:54 se ujal slova Vít Strobach, který spolu s Janem Marešem a Zbyňkem Machátem zaštiťuje 

Kritický klub. Postupně představil formu, jakou bude probíhat moderovaná diskuze mezi pozvanými 

hosty a poté přešel k nastínění témat plánovaných diskusních večerů. Zdůraznil střídání obecných 

témat, která budou zajímavá pro všechny vysokoškolské studenty, s tématy profilovanými na 

historickou vědu a studium historie. Jako první se bude konat setkání na téma Bolognského procesu a 

reforem vysokoškolského vzdělávání, který bude následovat večer na téma Reforem vysokoškolské 

výuky historie za posledních 10-20 let a téma Uplatnění absolventů oboru historie. Na letní semestr 

se chystá např. výuka dějepisu na základních a středních školách apod. 

19:59 Jaromír Mrňka poděkoval Vítu Strobachovi a v krátkosti představil činnost socializační pracovní 

skupiny, kterou od května vedl ve spolupráci s Terezou Liepoldovou a Janem Gruberem. Zmínil 

úspěšné provedení Seznamovacího kursu pro studenty prvního ročníku, který významně napomohl 

jejich zapojení do studia historie na FF UK. Poté pozval všechny přítomné na komponovaný večer, 

který připravuje ve spolupráci s Mgr. Kamilem Činátlem Ph.D. a uměleckou skupinou UMSKUP. 

Následně předal slovo místopředsedovi sdružení Jakubovi Izdnému. 

20:03 započal Jakub Izdný s představováním činnosti webové skupiny a studijního poradenství.  

Opětovně zmínil Seznamovací kurs, na kterém byli studenti prvních ročníku instruováni stran studia 

historie a jeho důležitých aspektů a poté plynule přešel k popisování webové prezentace, na které se 

taktéž nachází jakýsi návod ke studiu historie. Na závěr zdůraznil, že se sdružení bude snažit i 

v následujícím období pomáhat studentům historie se vzniklými problémy, a to konzultací osobní i 

mailovou. 

20:09 Jaromír Mrňka poděkoval Jakubovi Izdnému a předal slovo Kristině Andělové, která ve 

spolupráci se studentem historie a anglistiky Matoušem Turkem připravuje překladatelský seminář. 

Kristina Andělová v krátkosti naznačila snahu překládat méně známé zahraniční texty, prozatím tedy 

především z angličtiny a němčiny. Na závěr své krátké řeči vyzvala ostatní členy sdružení, kteří 

vládnou dalšími jazyky, aby se nebáli zapojit do její iniciativy. 

20:13 Byla otevřena diskuze. Následně valná hromada schválila Výroční zprávu o činnosti za AR 

2009/2010 „Valná hromada schválila Výroční zprávu o činnosti sdružení“ v poměru hlasů 25/0/1. 
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20:15 byl vyzván pokladník sdružení Jan Mareš, aby představil hospodaření za uplynulé období od 

13. 5. 2010. Jan Mareš pobavil přítomné členy sdružení vypočítáváním jednotlivých účetních položek, 

které byly přijaty nebo vynaloženy za uplynulé období. Na závěr přehledně shrnul účetní bilanci, která 

byla ke spokojenosti všech kladná. Auditorium ji odměnilo nadšeným aplausem. 

20:19 byla otevřena diskuze, do které se nikdo z členů nepřihlásil. 

20:20 valná hromada vzala na vědomí mimořádnou účetní uzávěrku k 13. 5. 2010 „Valná hromada 

vzala na vědomí hospodaření sdružení za AR 2009/2010“ v poměru hlasů 25/0/1 

20:20 Jaromír Mrňka vyhlásil 5 minut pauzu na přijímání nových členů sdružení. 

20:35 po přestávce získalo sdružení 17 nových členů, valné hromady se tedy nově účastnilo 42 členů 

sdružení. 

20:36 Jaromír Mrňka vyzval přítomné členy ke kandidatuře do volební komise. K té se přihlásilo 

5 kandidátů – jmenovitě Jan Gruber, Karolína Srncová, Matouš Turek, Kristina Andělová a Vít 

Strobach. 

20:37 proti náležitým zvyklostem oznámil Jaromír Mrňka vytvoření volební komise ve složení Jan 

Gruber (předseda), Karolina Srncová, Matouš Turek, Kristina Andělová a Vít Strobach, která byla 

valnou hromadou schválena „Valná hromada schválila volební komisi “ v poměru hlasů 31/4/3 

20:39 Výbor Spolku studentů historie FF UK v čele s předsedou Jaromírem Mrňkou za bouřlivého 

aplausu přítomných členů složil svoje funkce do rukou valné hromady, čímž započaly volby. 

20:41 Kristina Andělová přečetla náležité pasáže z Volebního řádu sdružení a vyzvala přítomné členy 

ke kandidatuře na pozici předsedy sdružení. Na tuto pozici se postupně přihlásili nebo byli navrženi 

kandidáti Jaromír Mrňka (nominoval se sám), Jakub Izdný (nominoval se sám), Jiří Pilip (nominován 

Jakubem Izdnným) a Barbora Matiášová (nominována Janem Marešem). Richard Cisler, navržený 

Jaromírem Mrňkou, kandidaturu odmítl. 

20:44 Jaromír Mrňka se v krátkosti představil jako student 4. ročníku bakalářského studia historie. 

Poté nastínil svoji koncepci rozvoje občanského sdružení, která by měla vést k plnému začlenění 

činnosti Spolku studentů historie FF UK do oboru historie na FF UK, k jeho vstupu do International 

Students of History Association, k navázání spolupráce s dalšími podobnými iniciativami na ostatních 

vysokých školách v ČR. Také zmínil záměr zorganizovat v létě 2011 pod patronací sdružení letní školu 

historie. 

20:49 Jakub Izdný se představil jako student 3. ročníku navazujícího magisterského studia historie. 

Ve své další řeči se přiklonil ke koncepci rozvoje sdružení, kterou představil Jaromír Mrňka, s tou 

výhradou, že by ji nedokázal prosadit tak rychle a efektivně. 

20:52 Jiří Pilip zmínil, že raději nebude rozebírat, ve kterém ročníku svého studia se právě nachází. 

Dále vyzval přítomné členy sdružení, aby ho nevolili, protože bude sdružení daleko více užitečný, když 

nebude stát v jeho čele. 
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20:54 Barbora Matiášová rozvedla v krátkosti svoji koncepci rozvoje sdružení, ve které by se chtěla 

zaměřit především na rozšiřování mezioborové spolupráce, na začlenění studentů nižších ročníků do 

činnosti sdružení a celkové propojení činnosti napříč všemi ročníky studia. 

20:59 Kristina Andělová vyhlásila výsledky voleb předsedy sdružení. S 37 hlasy zvítězil na první pozici 

Jaromír Mrňka, s 1 Barbora Matiášová, s 2 Jakub Izdný a s 0 Jiří Pilip. 

21:00 Kristina Andělová vyzvala přítomné členy ke kandidatuře na pozici místopředsedy sdružení.  

Na tuto pozici se postupně přihlásili kandidáti Richard Cisler (nominoval Marek Fapšo), Jakub Izdný 

(nominoval se sám) a Miloš Bělohlávek (nominoval Jaromír Mrňka). 

21:02 Jakub Izdný představil svoji vizi rozvoje sdružení, v rámci které by chtěl nadále napomáhat 

Jaromíru Mrňkovi a mimo to nadále pokračovat v předávání svých studijních zkušeností v rámci 

poradenské činnosti sdružení. 

21:05 Miloš Bělohlávek, student prvního ročníku historie na FF UK, konstatoval, že nečekal své 

nominování na valné hromadě. Ale v rámci svého volebního programu by chtěl být nápomocen 

prohlubování spolupráce mezi studenty vyšších a nižších ročníků studia historie. 

21:06 Richard Cisler představil svůj volební program. Nastínil v něm, že by se chtěl zaměřit na jeden 

bod, který zatím zůstával jakoby pozapomněn a na který nikdo z předešlých kandidátů nevztáhl 

pozornost. Chtěl by prosazovat evaluace studijního oboru historie a zasadit se o jejich reflektování na 

historických ústavech. 

21:12 Kristina Andělová vyhlásila výsledky volby.  S 27 hlasy se místopředsedou sdružení stal Richard 

Cisler, na dalších místech Jakub Izdný s 12 hlasy a Miloš Bělohlávek s 1 hlasem. 

21:12 Kristina Andělová  vyzvala ke kandidatuře na obsazení 3 pozic ve Výboru sdružení. Postupně se 

přihlásili kandidáti Jan Mareš (nominoval se sám), Jakub Izdný (nominoval se sám), Miloš Bělohlávek 

(nominován Jaromírem Mrňkou), Tereza Liepoldová (nominována Barborou Matiášovou) a Barbora 

Matiášová (nominovala se sama). 

21:13 Jan Mareš se v krátkosti představil jako student prvního ročníku navazujícího magisterského 

studia a zdůraznil své zásluhy na pozici pokladníka, kterou by chtěl nadále ve výboru zastávat. 

21:13 Tereza Liepoldová nadnesla svoji koncepci, která by měla vést k rozšiřování mezioborové 

spolupráce. 

Ostatní kandidáti se již nepředstavovali. 

21:16 Kristina Andělová vyhlásila výsledky voleb. Dalšími členy výboru sdružení se stali Jan Mareš s 16 

hlasy, Miloš Bělohlávek s 14 hlasy a Jakub Izdný s 13 hlasy. Tereza Liepoldová s 12 hlasy a Barbora 

Matiášová s 8 hlasy se členkami Výboru nestaly. 

21:17 byly zahájeny volby do disciplinární komise sdružení. Kristina Andělová vyzvala přítomné členy 

ke kandidatuře. Postupně se přihlásili kandidáti Vojtěch Bažant (nominoval se sám), Olinka Džupová 

(nominovala se sama), Zdenko Vozár (nominoval se sám), Pavel Laube (nominoval se sám), David 

Pavlorek (nominoval se sám) a Martina Poliaková (nominována Richardem Cislerem). 
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21:20 Kristina Andělová vyhlásila výsledky voleb. Nová disciplinární komise byla zvolena ve složení 

Olinka Džupová s 24 hlasy, Zdenko Vozár s 24 hlasy a Vojtěch Bažant s 16 hlasy. Protože na poslední 

pozici došlo k rovnosti hlasů mezi Martinou Poliakovou a Vojtěchem Bažantem, rozhodl předseda 

volební komise losem. 

21:20 do čela Valné hromady nastoupil nový výbor sdružení v čele s předsedou Jaromírem Mrňkou. 

Následně proběhlo interní hlasování výboru o rozdělení jednotlivých funkcí. Na pozici pokladníka byl 

Jaromírem Mrňkou navržen Jan Mareš, který byl jednomyslně zvolen. Na pozici tajemníka byl 

Jaromírem Mrňkou navržen Miloš Bělohlávek, který byl jednomyslně zvolen. Bez portfeje tak zůstal 

člen výboru Jakub Izdný. 

21:23 Jaromír Mrňka zahájil diskuzi o přijetí neformálního názvu Spolku studentů historie FF UK, o. s.  

21:23 Jakub Izdný přečetl výsledky internetového hlasování o názvu, ve kterém s menším náskokem 

zvítězil název spolku FFabula. Po kratší diskuzi nad použitím tohoto neformálního názvu, kdy bylo 

dohodnuto zároveň s neformálním názvem stále uvádět také oficiální název sdružení, bylo 26/6/3 

hlasy rozhodnuto o přijetí názvu FFabula. 

21:30 započala diskuze o programu činnosti sdružení na nadcházející akademický rok 2010/2011.  

21:30 vystoupil člen sdružení Marek Fapšo, který přednesl svoji vizi časopisu sdružení, který by sloužil 

jako medium pro zveřejňování prací a podnětných studií z oboru historie pro začínající badatele. Po 

krátké diskuzi bylo dohodnuto vytvořit časopis nejdříve v internetové podobě a až posléze 

eventuelně začít vydávat „papírovou“ mutaci.  

21:35 Jaromír Mrňka obnovil Kritický klub v původním složení, které měl před konáním valné 

hromady. Tedy Vít Strobach, Zbyněk Machát a Jan Mareš. Dále byla obnovena socializační skupina ve 

složení Jaromír Mrňka, Tereza Liepoldová, Jan Gruber. Dále byl přibrán Zdenko Vozár. 

21:39 Jaromír Mrňka odročil diskuzi o programu sdružení na nadcházející schůze výboru sdružení. 

21:39 byla zahájena diskuze o členských příspěvcích na nadcházející semestr. Ačkoliv někteří členové 

prosazovali zvýšení poplatků, nakonec bylo dohodnuto ponechat je prozatím v dosavadní výši s tím, 

že se eventuelně zvýší příští semestr. „Valná hromada schválila členské poplatky na nadcházející 

období ve výši 50,- Kč“ v poměru hlasů 32/1/0. 

21:44 Jaromír Mrňka ukončil zasedání valné hromady Spolku studentů historie FF UK. 

 

Zapsal: Miloš Bělohlávek 

Přečetl a ověřil: Jaromír Mrňka            

 

V Praze dne 13. 10. 2010 

 

_____________________________             _____________________________ 

        podpis zapisovatele                  podpis předsedy sdružení 
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Zkrácený zápis z jednání valné hromady 

Spolku studentů historie FF UK 

konané dne 13. října 2010 

v místnosti č. 200 na hlavní budově FF UK v Praze 

 

Přítomných členů sdružení:  42 

Nepřítomných členů sdružení: 26 

Omluvených:    0 

 

Valná hromada tedy je, v souladu s článkem V. stanov sdružení, usnášeníschopná, protože je 

přítomna více než jedna třetina všech členů občanského sdružení. 

 

1) Valná hromada schválila Jednací a organizační řád sdružení. 25/0/1 

2) Valná hromada schválila Výroční zprávu o činnosti sdružení. 25/0/1 

3) Valná hromada vzala na vědomí hospodaření sdružení za AR 2009/2010. 25/0/1 

4) Valná hromada zvolila volební komisi ve složení Jan Gruber (předseda), Karolína 

Srncová, Matouš Turek, Kristina Andělová, Vít Strobach. 31/4/3 

5) Valná hromada zvolila za předsedu sdružení Jaromíra Mrňku 37 hlasy. 

6) Valná hromada zvolila za místopředsedu sdružení Richarda Cislera 27 hlasy. 

7) Valná hromada zvolila dalšími členy Výboru Jana Mareše (16 hlasů), Miloše 

Bělohlávka (14 hlasů) a Jakuba Izdného (13 hlasů). 

8) Valná hromada zvolila disciplinární komisi ve složení Olinka Džupová (24 hlasů), 

Zdenko Vozár (24 hlasů), Vojtěch Bažant (16 hlasů). 

9) Valná hromada schválila užívání neformálního názvu pro sdružení FFabula. 26/6/3 

10) Valná hromada schválila členské příspěvky na nadcházející období ve výši 50,- Kč.  

 32/1/0 

 

 

Zapsal: Miloš Bělohlávek     ______________________________ 

 

Přečetl a ověřil: Jaromír Mrňka    ______________________________ 


